

【註冊課務組公告】為加強防疫，保護校園安全，全校課程延長實施線上教學至 4 月 17 日(日)

本校調整防疫措施如下：

- 一、全校課程採用同步或非同步線上教學至 4 月 17 日(日)。
- 二、期中考試一律延後。
- 三、敬請授課教師於上課前將教學方式公告於 CJCU I-Learning 雲端智慧教室，並請主要採用 Teams(錄影)，但因考量部分學生尚未熟悉 Teams，故若學生有困難可採用 Meet(需截圖或拍照存證確認完整上完課程) 進行授課，本校教學資源請參閱: <https://reurl.cc/VjkN8b> 、
<https://youtu.be/hXD5JyClKwM> 或 <http://cjcu.tw/r/haHmXF>，未來仍請大家逐步使用 Teams。
- 四、E 化系統/課程綱要將延長至 4 月 24 日(日)關閉，有關期中評量及成績評定標準，請於期限前上網修改，以免爭議。
- 五、本校防疫措施依中央疫情指揮中心、教育部及台南市政府防疫規定，滾動式修正本學期後續授課方式。

註冊課務組 敬啟 111.4.8

【Announcement】 Online teaching method will be extended to April 17.

The following epidemic prevention measures have been taken to prevent the disease.

1. Online teaching method extended to April 17(Sun).
2. The Midterm examinations had to be postponed.
3. Teachers must announce the teaching methods to CJCU I-Learning Platform, and please use Teams for teaching and recording videos (please keep the video for audit) or google meet (please take the screenshot). Please refer to teaching resources: <https://reurl.cc/VjkN8b> 、 <https://youtu.be/hXD5JyClKwM> or <http://cjcu.tw/r/haHmXF> 。
4. The E-system and syllabus will be extended to close on April 24 (Sun). Please revise the midterm evaluation and rubrics for assessment online before the deadline to avoid disputes.
5. The school's epidemic prevention measures are by the Central Epidemic Command Center (CECC), the Ministry of Education (MOE), and the Tainan City Government's regulations, and will be revised according to the current situation.

Registration and Curriculum Section 2022.04.08